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Calarook: Bio and Links 

1 Biografie Deutsch 
Wenn die fünf Piraten von Calarook die Bühne entern, bleibt kein Rumfass mehr voll. Mit Geige, 
Gitarre, Bass, Drums und Growling wird ein Pirate Metal erzeugt der zum Feiern, Moshen und 
Headbangen anregt. Vermischt mit Folk Metal Parts, Death Metal Walzen und manchmal einer Prise 
Blödsinn, entsteht ein Sound, der keinen ruhig stehen und nüchtern bleiben lässt. 
Nach der Gründung 2014 wurden eifrig Lieder geschrieben. Der Wind lag gut und bescherte ihnen 
sogar schon die Möglichkeit, ihr Können mehrfach am Ragnarök Festival zu beweisen. Weitere 
Shows, unter anderem am Meh Suff Winterfestival und am Laurus Nobilis Festival in Portugal, sowie 
eine UK-Tour folgten. Ihr Debüt Album “Surrender Or Die” wurde dann am 11. September 2020 
veröffentlicht gefolgt von der EP “Cruel and Cold” am 21. April 2023. Es geht mit voller Fahrt voran! 

2 Biography English 
When the five pirates of Calarook board the stage, no barrel of rum remains full. With violin, guitar, 
bass, drums and growling they create a Pirate Metal that inspires to party, moshing and headbanging. 
Mixed with Folk Metal parts, Death Metal rolls and sometimes a pinch of bullshit, a sound is created 
that makes nobody stand still and stay sober. 
After the foundation in 2014, songs were eagerly written. The wind was good and even gave them the 
chance to prove their skills at the Ragnarök Festival. Further shows followed, including at the Meh Suff 
Winter Festival and the Laurus Nobilis Festival in Portugal, as well as a UK tour. Their debut album 
“Surrender Or Die” was released on September 11th, 2020, followed by the EP “Cruel and Cold” on 
April 21st 2023. It is going full speed ahead! 

3 Links 
Homepage:  www.calarook.ch 
Facebook: https://www.facebook.com/Calarook.Metal 
Instagram: https://www.instagram.com/calarook.metal/ 
TikTok: https://www.tiktok.com/@calarook.metal 
Youtube: https://www.youtube.com/c/Calarook 
Bandcamp: https://calarook.bandcamp.com 
Spotify: https://open.spotify.com/artist/0WuE388Eb9XI94IplKxq9Q 
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